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Nr OR-BR.0002.14.2019 

PROTOKOL Nr XIV/2019 

z czternastej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy odbytej 
w dniu 30 grudnia 2019 r. w godzinach 11,00 - 14,15 

w sali posiedzen w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

Uchwaly podj~te na sesji: 

1. Nr 130IXIV/2019 w sprawie zmian w budzecie na 2019 rok. 

2. Nr 131IXIV/2019 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

3. Nr 132IXIV/2019 w sprawie ustalenia wydatk6w, kt6re nie wygasajq z uplywem roku 
budzetowego. 

4. Nr 1331XIV12019 w sprawie przyjycia Gmionego Programu Profilaktyki i Rozwi<!Zywania 
Problem6w Alkoholowych na 2020 rok. 

5. Nr 134IXIV/2019 w sprawie przyjycia Gminnego Programu Przeciwdzialania Narkomanii 
na 2020 rok. 

6. Nr 135IXIV/2019 w sprawie zmiany Uchwaly Nr 167IXVIII2004 Rady Gminy i Miasta 
Kozieglowy z dnia 30 czerwca 2004 r. w sprawie wysokosci stawek oplat za zajycie pasa 
drogowego. 

7. Nr 1361XIV12019 w spraWle wyrazenia zgody na przedluzenie umowy dzierzawy 
w Myslowie. 

8. Nr 137IXIV/2019 w sprawie uchwalenia budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy na 2020 rok. 

9. Nr 138IXIV/2019 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

10. Nr 139IXJV/2019 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy i Miasta Kozieglowy na 
2020 rok. 

II. Nr 1401XIV/2019 w sprawie zatwierdzenia plan6w pracy komisji Rady Gminy i Miasta 
Kozieglowy na 2020 rok. 

Podjl(te uchwaly wraz z raportami z przeprowadzonych glosowait stanowiq zalqczlliki 
od or I do nr II do protokolu. 

Obrady sesji byly transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodniczqca Rady Gminy 
Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Miasta Pani Joanna 
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Radnych obecnych na sesji: 
- od punktu 1 do punktu 11 - 15 radnych (peilly sklad Rady GiM Kozieglowy), 
- od punktu 12 do punktu 20 - 14 obecnych, nieobecna Pani Monika Skrobarczyk. 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli : 
Senator RP Pan Ryszard Majer wraz z Asystentem 

- Bunnistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Slyczka 
Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 
Sekretarz GiM Pan KrzysztofB,!k 
Radca prawny Urzydu GiM Pani Aneta Sosn6wka 
Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys 
Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 
Dyrektor M-G OPK Pani Renata Garleja 
Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 
Kierownicy referat6w Urzydu GiM Kozieglowy: Aleksandra Kucera, Edward Kaczmarzyk, 
Przemyslaw Kolodziejczyk 
Przewodnicz,!cy Samorz"du Mieszkailc6w Koziegl6w i Rosochacza , oraz soltysi 

Porzadek obrad sesji : 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Przedstawienie porZljdku obrad. 
3. Przyjycie protokolu z poprzedniej sesji. 
4. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
5. Podjycie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2019 r. 
6. Podjycie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
7. Podjycie uchwaly w sprawie ustalenia wydatk6w, kt6re nie wygasaj" z uplywem roku 

budzetowego. 
8. Podjycie uchwaly w sprawie prZYJyCla Gminnego Programu Profilaktyki 

i RozwiljZywania Problem6w Alkoholowych na 2020 rok. 
9. Podjycie uchwaly w sprawie przyjycia Gminnego Programu Przeciwdzialania 

Narkomanii na 2020 r. 
10. Podjycie uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Nr 167IXVIV2004 Rady Gminy i Miasta 

Kozieglowy z dnia 30 czerwca 2004 r. w sprawie wysokosci stawek oplat za zajycie pasa 
drogowego. 

II. Podjycie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie umowy dzierZaWY 
wMyslowie. 

12. Uchwalenie budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy na 2020 rok : 
I) prezentacja projektu budzetu przez Bunnistrza Gminy i Miasta, 
2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
3) odczytanie opinii Komisji stalych , w tym Komisji wlasciwej do spraw budzetu 
4) dyskusja, 
5) odczytanie projektu uchwaly budzetowej i jej przeglosowanie. 

13. Podjycie uchwaly w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
14. Podjc;cie uchwaly w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 

na 2020 rok. 
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15. Podjt;cie uchwaly w sprawie zatwierdzenia plan6w pracy kornisji Rady Grniny i Miasta 
Kozieglowy na 2020 rok. 

16. Informacja Burmistrza Grniny i Miasta z dzialalnosci w okresie rnit;dzysesyjnyrn. 
17. Informacja Przewodniczljcej Rady Grniny i Miasta 0 dzialaniach podejrnowanych 

w okresie rnit;dzysesyjnyrn. 
18. [nterpelacje i zapytania radnych. 
19. Wolne wnioski i informacje. 
20. ZakOllczenie obrad 14 Sesji . 

Porzljdek obrad stanowi zalljcznik nr 12 do protokolu. 

Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodniczljca Rady Grniny i Miasta Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala otwarcia 
sesji, powitala przybylych na sesjt; radnych, zaproszonych gosci, oraz wszystkich zebranych. 
Poinforrnowala, ze na dzisiejsZlj sesjt; przybyl Senator Pan Ryszard Majer celern wrt;czenia Pani 
Agnieszce Klys honorowej odznaki nadanej przez Ministra Rodziny, Pracy i Polityki Spolecznej. 
Pogratulowala Panu Senatorowi wyniku osiljgnit;tego w wyborach i wyrazila nadziejt;, 
ze wsp61praca bt;dzie sit; bardzo dobrze ukladala. Zanim jednak nastljpilo wrt;czenie, Pani 
Przewodniczljca udzielila glosu Dyrektor Przedszkola w Kozieglowach Pani Ewie Walentek. 

Pani Ewa Walentek zaprosila zebranych na koncert charytatywny "Aniolkowe Granie" 
organizowany w dniu 10.01.2020 r. 0 godz. 16,00 w Sali krysztalowej w Przedszkolu 
w Kozieglowach. Przedszkole wh,czylo sit; w og61nopolsklj akcjt; charytatywnlj , a gl6wnyrn 
celern przedsit;wzit;cia jest rozpowszechnianie wsr6d spoleczenstwa idei rodzicielstwa 
zastt;pczego. Projekt rna r6wniez wyrniar edukacyjny, rna zaszczepic juz wsr6d najrnlodszych 
cht;c pornagania innyrn i uczulic na krzywdt;. Zbi6rka organizowana jest dla wychowank6w 
RPO-T Dom Zycia w Czt;stochowie, kt6rym podczas koncertu zostanlj wrt;czone paczki 
z dararni. 
Pani Przewodniczljca podzit;kowala za zaproszenie. Nastt;pnie poinformowala, ze akcja pomocy 
dla straZaka, kt6ry ulegl wypadkowi przyniosla efekty i pozwoli na dalszlj rehabilitacjt; . 
Podzit;kowala za zaangazowanie i przekazane datki . Nastt;pnie odczytala podzit;kowanie 
od strazaka i jego rodziny za bezinteresownlj pornoc na dalszlj rehabilitacjt; i wsparcie. 

Przewodniczljca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze zgodnie z listq 
obecnosci w sesji uczestniczy 15 radnych. 
Stwierdzila , ze sesja jest prawornocna. 
Listy obecnosci radnych i soltys6w i stanowilj zalqczniki nr 13 , 14 do protokolu. 

Przewodniczljca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze obecnie nastljpi 
wrt;czenie honorowej odznaki Dyrektorowi Osrodka Pornocy Spolecznej w Kozieglowach Pani 
Agnieszce Klys. Podkreslila, ze Pani Agnieszka jest wyjqtkowlj osoblj i w pelni zasluguje na 
takie wyr6znienie. 
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Senator RP Pan Ryszard Majer na wst«pie poinformowal, ze po raz pierwszy po obj«ciu mandatu 
w drugiej kadencji przybyl do Koziegl6w i jest zaszczycony, ze moze uczestniczyc 
w dzisiejszych obradach. ZloZyI zebranym Zyczenia na nadchodz'lcy nowy rok. PodkreSlil, 
ze pomagac tym, kt6rzy nie s,! w stanie samodzielnie funkcjonowac oraz tym, kt6rzy nie s,! 
w stanie realizowac zadail Zyciowych - to jedna z najpi«kniejszych powinnosci, jak,! polityk 
lokalny moze realizowac. W Gminie Kozieglowy wielokrotnie pokazywano, ze samorzqdowi 
lokalnemu zaleZy na tym, kto jest najslabszy. Zaakcentowal, ze odznaczenie naleZy traktowac 
jako uhonorowanie wszystkich, kt6rzy uczestnicz,! w realizacji polityki spolecznej na terenie 
Gminy Kozieglowy - pracownik6w osrodka pomocy spolecznej, burmistrza, radnych, 
urz«dnik6w. Podkreslil, jak wielkie jest w tego typu dzialalnosci odpowiednie wsparcie 
burmistrza i radnych. Honorowa odznaka Primus in Agend 0- Pierwszy w Dzialaniu 
przyznawana jest za szczeg61ne zaangazowanie w rozw6j polityki spolecznej i ofiamosci 
w podejmowanych dzialaniach. Podziykowal za dotychczasowe dokonania i pros ii, by nie 
ustawac w wysilkach w kierunku budowy programu polityki spolecznej dla tych, kt6rzy tego 
wymagaj,!. Pomoc i wsparcie ze strony samorz'!du s'l bardzo potrzebne w realizacji tych zadail . 

Pani Agnieszka Klys podkreSlila , ze to dla niej i jej pracownik6w moment szczeg6lny. Gdyby 
nie zaangazowanie pracownik6w Osrodka Pomocy Spolecznej , kt6rzy s'l gotowi by niesc 
pomoc drugiemu czlowiekowi, nie byloby sukces6w. Podzic;kowala swoim pracownikom oraz 
radnym i burmistrzowi , dzi«ki kt6rym mog,! realizowac polityk« spoleczn,! na odpowiednim 
pozlOmle. 

Burmistrz Gminy i Miasta Kozieglowy, Jacek Sl«czka podzi«kowal Pani Agnieszce Klys 
i pracownikom Osrodka Pomocy Spolecznej za prac« spelniaj,!C'! oczekiwania naszych 
mieszkailc6w . Zyczyl calemu zespolowi Osrodka Pomocy Spolecznej empatii i dalszego 
zaangaZowania w pomocy dla tych, kt6rzy jej potrzebuj'!. Podzi«kowal Senatorowi Panu 
Ryszardowi Majerowi za to, ze byl wnioskodawC'! opiniuj,!cym przyznanie tego wyj,!tkowego 
wyr6Znienia oraz za obecnosc na dzisiejszym posiedzeniu Rady GiM i uhonorowanie Pani 
Agnieszki Klys tym wyj'!tkowym odznaczeniem. 

Ad. pkt 2 

Przewodniczqca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze porz,!dek obrad 
otrzymali wszyscy radni. Zapytala czy radni b«d,! zglaszac wnioski w sprawie zmian porz,!dku 
obrad sesj i. Wniosk6w nie zglaszano. Porz,!dek obrad zostal przyj«ty 15 glosami "za" 
Uednoglosnie). 
Raport z przeprowadzonego zglosowania stano wi zal'lcznik nr 15 do protokolu. 

Ad.pkt3 

Przewodniczqca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protok6! 
z poprzedniej sesji wywieszony byl na tablicy ogloszen i by! do wgl,!du w Biurze Rady , kazdy 
mial mozliwosc zapoznania si« z nimi . W regulaminowym terminie nie wplyn«ly zadne 
poprawki b'ldz uzupelnienia do protokolu. Zaproponowala wi«c przyst'lPienie do glosowania 
nad przyjyciem protokolu. 
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Protok61 z poprzedniej sesji, kt6ra odbyla siy w dniu 281istopada 2019 roku zostal przyjyty 15 
glosami "za" (jednoglosnie). 

Raport z przeprowadzonego zglosowania stanowi zal,!cznik nr 16 do protokolu. 

Ad.pkt4 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisjy Uchwal i Wniosk6w 
w skladzie: 

I. Pan Michal Kubalski 
2. Pan Antoni Bielecki 
3. Pani GrliZyna Sitek 

Raport z przeprowadzonego zglosowania stanowi zal'!cznik nr 17 do protokolu. 

Pani Przewodnicz'!ca oglosila 5 minutow'l przerwy w obradach. 

Ad.pktS 

Po ogloszonej przerwie w obradach przyst,!piono do realizacji porZljdku obrad. Pan 
Michal Kubalski przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie 2019 r. (zal,!cznik nr 
18 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Ucbwala 1301XIV1/2019 w sprawie zmian w budzecie 2019 roku zostala przyjyta 15 glosami 

"za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt6 

Pan Antoni Bielecki przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmlan Wieloletniej 
Prognozie Finansowej ( zal'!cznik nr 19 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Ucbwala Nr 131IXIV/2019 w sprawie zmlan Wieloletniej Prognozie Finansowej zostala 
przyjyta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad.pkt7 

Pani Grai:yna Sitek przedstawila projekt uchwaly w sprawie ustalenia wydatk6w, kt6re 
nie wygasaj,! z uplywem roku budzetowego (zal,!cznik nr 20 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Ucbwala Nr 1321XIV/2019 w sprawie ustalenia wydatk6w, kt6re nie wygasaj'l z uplywem 
roku budzetowego zostala przyjyta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 
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Ad. pkt 8 

Pan Michal Kubalski przedstawil projekt uchwaly w sprawie przyj'Ycia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwi!}zywania Problem6w Alkoholowych na 2020 rok (zal!}cznik 
nr 21 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 1331XIV12019 w sprawie prZYJ'Ycla Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwi!}zywania Problem6w Alkoholowych na 2020 rok zostala przyj'Yta 15 glosami "za" 
(jednoglosnie ). 

Ad. pkt9 

Pan Antoni Bielecki przedstawil projekt uchwaly w sprawie przyj'Ycia Gminnego 
Programu Przeciwdzialania Narkomanii na 2020 r. ( zalqcznik nr 22 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwafy . 

Uchwala Nr 1341XIV12019 w sprawie przyj'Ycia Gminnego Programu Przeciwdzialania 
Narkomanii na 2020 r. zostala przyj'Yta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 10 

Pan Michal Kubalski przedstawil projekt uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Nr 

167IXVIII2004 Rady Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 30 czerwca 2004 r. w spraWle 
wysokosci stawek oplat za zaj'Ycie pasa drogowego ( zalqcznik nr 23 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 13SIXIV/2019 w sprawie zmiany Uchwaly Nr 167/XVIlI2004 Rady Gminy 
i Miasta Kozieglowy z dnia 30 czerwca 2004 r. w sprawie wysokosci stawek oplat za zaj'Ycie 
pasa drogowego zostala przyj'Yta 15 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 11 

Pan Antoni Bielecki przedstawil projekt uchwaly w sprawie wyrai:enia zgody na 
przedluZenie umowy dzier:i:awy w Myslowie (zalqcznik nr 24 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 1361XIV/2019 w sprawie wyrai:enia zgody na przedluzenie umowy dzier:i:awy 
w Mysiowie i zostala przyj'Yta 15 giosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 12 

przewodniczqca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze kolejnym punktem 
porz!}dku obrad jest podj'Ycie uchwaly w sprawie uchwalenia budzetu Gminy i Miasta 

Kozieglowy na 2020 rok. 



7 

Poinformowata, ze uchwalenie budzetu bydzie przebiegalo w nastypuj~cej kolejnosci: 

1) prezentacja projektu budzetu przez Burmistrza Gminy i Miasta, 

2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

3) odczytanie opinii Komisji stalych , w tym Komisji wlasciwej do spraw budzetu, 

4) dyskusja, 

5) odczytanie projektu uchwaly budzetowej i jej przeglosowanie. 

Nastypnie Pani Przewodnic~ca udzielila glosu Panu Bunnistrzowi , celem zaprezentowania 

projektu budzetu na 2020 rok. 

ad. 1) 

Pan Burmistrz przedstawil projekt budzetu na 2020 rok ( projekt budzetu ze zmianami 

wraz z objasnieniami oraz pierwszy projekt z dnia 13.11.2018 r. stanow~ zal~czniki nr 25 

do protokolu). Na wstypie poinforrnowal, ze realizuj~c ustawowy obowi~ek zar~dzeniem 

nr 103/2019 z dnia 13 listopada br. projekt budzetu zostal przekazany Radzie Gminy i Miasta 

Kozieglowy oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej. W dniu dzisiejszym zaprezentuje projekt 

budzetu , ktory umozliwia finansowanie kolejnego roku budzetowego zarowno przez Urz~d 

Gminy i Miasta Kozieglowy jak i przez jednostki podlegle. Projekt budzetu powstal 

po wnikliwej analizie i rozpoznaniu dochodow, ktore przekladaj~ siy na wydatki. Zwrocil 

uwagy na kilka elementow maj~cych wplyw na ostateczny ksztalt budzetu, ktore stanowi'l 

podstawy konstrukcji budzetu na 2020 rok, maj~cych wplyw na ostateczny ksztalt bezpiecznego 

i zrownowaZonego budzetu. Przedstawil strony dochodow~, ktora jest scisle dookreslona 

i wynosi 69.799.241 zI. Nastypnie przedstawil proponowany plan wydatkow, ktory wynosi 

73 .038.241 zl. oraz plany wydatkow zawarte w poszczegoinych dzialach. Podkreslil, ze plan 

wydatkow zapewnia finansowanie zadan biez'lcych Gminy z mozliwosci~ finansowania 

wydatkow wynikaj'lcych z podpisanych umow. Strona wydatkowa przewyzsza strony 
dochodow~ 0 kwoty 3.239.000 zl i stanowi deficyt budzetowy. Jednakze po zarnkniyciu 
i podliczeniu bie~cego roku bydzie pewna nadwyZka budzetowa - miydzy innymi z drog 

popowodziowych, na ktore Gmina otrzymala promesy, ale jeszcze nie wplyn~l zwrot srodkow 

( okolo 3 min zl). Gdy srodki te wplyn~ do budzetu moma przeznaczyc je na pokrycie deficytu 
lub na zadania inwestycyjne w 2020 roku. 

Po prezentacji projektu budzetu na 2020 r. Pan Burmistrz wnosil 0 prZYJyCle budzetu 
w przedstawionej fonnie . Podkrdlil, ze budzet jest zrownowazony i odpowiedziainy, zapewnia 

bezpieczne funkcjonowanie - zapewnia realizacjy zadan wlasnych gminy wykonywanych przez 

Ur~d GiM oraz wszystkie podlegle jednostki organizacyjne. Zawarte w projekcie budzetu 

kwoty w dochodach jak i wydatkach zapewniaj~ realizacjy zadan wlasnych Gminy przez Urz'ld 

Gminy i Miasta oraz jednostki organizacyjne Gminy. Jest przekonany, ze przy bardzo dobrej 

wspolpracy samorz~du Gminy i Miasta, Soltysow oraz pracownikow Urzydu GiM i jednostek 

organizacyjnych Gminy uda siy zrealizowac budzet, ktory bydzie wyczerpywal nasze 

mozliwosci i plany, zarowno w wydatkach biez~cych jak i inwestycyjnych. Ostatnie lata 

pokazaly, ze Gmina i Miasto Kozieglowy jest w stanie pozyskiwac duze srodki z zewnytrznych 

±rodel finansowania. Inwestujemy wi rozwijamy dzialalnosc komunain~, poprzez Zespol Uslug 
Komunalnych wykonywanych jest coraz wiycej zadan biez~cych we wlasnym zakresie . 

Zadania te byd~ realizowane na biez~co w kaZdej z 28 miejscowosci Gminy i Miasta 

Kozieglowy. Prosil Rady Gminy i Miasta 0 przyjycie projektu budzetu na 2020 rok 
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w zaproponowanej wersji , a trudne rozmowy podczas wspolnego posiedzenia Komisji i wnioski 
berd<j mogly bye podjerte po skorygowaniu potrzeb i mozliwosci . Wnioski ograniczaj<jce 
wydatkowanie srodkow berd<j przedmiotem analizy finansowej w poszczegolnych dzialach 
i w jednostkach budzetowych. Zadania realizowane przez Dom Kultury berd<j przedmiotem 
szczegolowej analizy, by wspolnie wypracowac wnioski. Zapewnil, ze Pani Dyrektor Domu 
Kultury jak i wszyscy kierownicy jednostek organizacyjnych dokonaj<j analizy wydatkow 

ze szczegoln<j starannosci<j i wykaz<j szczegoln<j aktywnosc w pozyskiwaniu srodkow 
finansowych. Podkreslil, ze chcemy, aby uwarunkowania spoleczno-gospodarcze przekladaly 
sier na zasobnosc budzetu oraz realizacjt; planow i zamierzen. Podczas przyjmowania Studium 
uwarunkowail i zagospodarowania przestrzennego oraz planow bt;d<j wskazywane strefy 
aktywnosci gospodarczej, w projekcie realizowanym przez Wojew6dztwo sl<jskie. Wazna jest 

poprawa ukladu komunikacyjnego i rna nadziejer, ze w przyszlosci planowana przebudowa DK-l 
i obwodnica spowoduje wyznaczenie obszarow inwestycyjnych , co berdzie pozwalalo 
na zwierkszenie dochodow wlasnych. Konczy sier okres programowania 2013-2020 , w ktorym 
Gmina i Miasto Kozieglowy skorzystala ze wszystkich mozliwych obszar6w . S<j jeszcze dwa 
obszary w zakresie projektow "mit;kkich", ktore chcemy zrealizowac w przyszlym roku 
- otwierany jest dodatkowy oddzial przedszkolny w Piilczycach. Mozliwe, ze znajdziemy 
konsensus co do korekty w funkcjonowaniu przedszkola w Starej Hucie i Piilczycach. 
Ma nadziejt;, ze przeloZy sit; to na potrzeby spoleczne w tych obszarach. 

Pan Burmistrz podzierkowal kierownikom jednostek organizacyjnych i pracownikom na czele 
z Pani<j Skarbnik za trudn<j pracer zwi<jzan<j z przygotowaniem projektu budzetu. Wyrazil 
nadziejt;, ze nowy okres programowania otworzy ±rodla finansowania na nowe zadania. 

Nasterpnie nawi<jzal do zadail realizowanych w ramach gospodarki odpadami, gdzie zmuszeni 
bylismy do korekty oplaty smieciowej. Wynika to z uwarunkowail rynkowych operatora 
realizuj<jcego to zadanie na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

Na zakoilczenie swej wypowiedzi Pan Burmistrz wyrazil nadziejcy, ze Rada Gminy i Miasta 
przyjmie propozycjcy budzetu na 2020 rok , a ewentualne korekty bt;d<j wspolnie 

wypracowywane oraz podejmowane i berd<j sluZyly poprawnej realizacji budzetu. 

Przewodnicz'!ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk oglosila 10 minutow'! przerwt; w obradach. 

ad 2) 
Po przerwie w obradach WiceprzewodnicZ<jcy Rady Pan Damian Cesarz przedstawil pozytywn,! 
opinicy Regionalnej Izby Obrachunkowej 0 przedlozonym przez Burmistrza Gminy i Miasta 
Kozieglowy projekcie uchwaly budzetowej na 2019 rok wraz z uzasadnieniem i materialami 

informacyjnymi ( zal,!cznik nr 26 do protokolu). 

ad 3) 
Przewodnicz'!cy Komisji Gospodarki i Polityki Finansowej Pan Andrzej Szostak przedstawil 
opinit; Komisji stalych Rady GiM Kozieglowy dotycZ<jC'! projektu budzetu GiM Kozieglowy na 
2020 rok, w ktorej Komisja rekomenduje projekt budzetu przedstawiony przez Burmistrza 

do przyjcycia przez Radt; Gminy i Miasta Kozieglowy ( opinia stanowi zal'!cznik nr 27 
do protokolu). 
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ad 4) 

Pani PrzewodnicZllca Rady otworzyla dyskusje; nad projektem budzetu . W dyskusji zabierali 
glos: 

Pan Michal Kubalski - w ramach Komisji Gospodarki i Polityki Finansowej oraz na posiedzeniu 
wsp61nym Komisji omawiano sf ere; wydatk6w, ale r6wniez i dochod6w. Planowany deficyt 
wynosi ponad 3 min zl , wydatki sq coraz wie;ksze , dochody sq na pewnym stabilnym poziomie. 

Zalecany jest co roczny przeglqd wydatk6w - kaZdej zlot6wki wydawanej w imieniu 
mieszkaiJ.c6w przez Gmine;. Zalecany jest r6wniez przeglqd dochod6w . Jako Gmina wsp61nie 
musimy wypracowac pewne stanowisko i pewien spos6b poprawy sciqgalnosci i zwie;kszenia 
dochod6w, kt6re umozliwiq nam zwie;kszenie wydatk6w majqtkowych. W wie;kszosci 
finansujemy wydatki biei.'lce, jednak brakuje impulsu wydatk6w majqtkowych , kt6re 
pomoglyby sit! Gminie rozwinqc. 

Innych glos6w w dyskusj i nie bylo. Wobec tego Pani Przewodniczqca Rady poprosila 
o odczytanie projektu uchwaly budzetowej na 2020 rok. 

Ad 5) 
Pani GraZyna Sitek przedstawila projekt uchwaly budzetowej na 2020 rok ( zalqcznik nr 25 do 

protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 137IXIV/2018 w sprawie uchwalenia uchwaly budzetowej na 2020 rok zostala 

podjt!ta I3 glosami "za" , przy 1 wstrzymujqcym sit! glosie. 

Ad. pkt 13 

Pan Michal Kubalski przedstawil projekt uchwaly w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na 2020 rok ( przedstawiony projekt uchwaly WPF z objasnieniami oraz pierwszy 
projekt z dnia 13.11.2018 r. stanowq zalqczniki nr 28 do protokolu». 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

WiceprzewodnicZllCY Rady Gminy i Miasta Pan Damian Cesarz przedstawil pozytywnq opinie; 
Regionalnej Izby Obrachunkowej 0 przedlozonym przez Burmistrza Ominy i Miasta 
Kozieglowy projekcie uchwaly w sprawie wieloletniej prognozy finansowej ( zalqcznik nr 29 

do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 138/XIV12018 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej zostala przyje;ta 14 
glosami "za" (jednoglosnie) . 
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Ad. pkt 14 

Pani GraZyna Sitek przedstawila projekt uchwaly w sprawie uchwalenia planu pracy Rady 
Gminy i Miasta Kozieglowy na 2020 rok ( zal'lcznik nr 30 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 139IXIV/2019 w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy 
Kozieglowy na 2020 rok zosta!apodjc;ta 14 glosami "za" (jednog!osnie). 

Ad. pkt 15 

Miasta 

Pan Michal Kubalski przedstawil projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia planow komisji 
pracy Rady Grniny i Miasta Kozieglowy na 2020 rok (zal'lcznik nr 31 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 1401XIV/2019 w sprawie zatwierdzenia planow pracy Komisji Rady Gminy 
i Miasta Kozieglowy na 2020 rok zostala podjc;ta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 16 

Burmistrz Pan Jacek Slyczka na wstc;pie podziykowal Radzie za prZYJyCle uchwaly 
bud:i:etowej na 2020 rok. W sytuacji pewnych uwarunkowan, zarowno zewnc;trznych jak 
i wewnytrznych, dzialania podejmowane przez samorZ<jd dotycz'l co najrnniej dwadziescia osiem 
obszarow zadan wlasnych Gminy. Przyjyta uchwala bud:i:etowa zapewnia realizacjy zadan 
we wszystkich obszarach dzia!ania Gminy i Miasta Kozieglowy i rna nadziejy, :i:e bydzie 
pozytywnie wplywala na nasze dzialania . Da nam impuls , 0 ktoryrn rnowil Pan Radny Kubalski 
podczas dyskusji nad projektern bud:i:etu , do dokonania pewnej analizy budietu, zarowno 
po stronie dochodow jak i wydatkow w ka:i:dym obszarze Zycia Grniny i Miasta Kozieglowy. 
Wyrazil nadziejy, ie pewnego rodzaju uzgodnienia i dyskusja, ktora byla na posiedzeniach 
Komisji i w kuluarach dala nam irnpuls do patrzenia na budiet. S'ldzi, :i:e wszystkirn taka ocena 
jest potrzebna. 

Nastypnie Pan Burmistrz przedstawil informacjy 0 dzialalnosci w okresie miydzysesyjnyrn : 

- odbyla siC; uroczystosc jubileuszu 50 -Iecia pOZycia malienskiego. Urz'ld reprezentowa! Pan 
Sekretarz i Pani PrzewodnicZ<jca Rady; 

- staramy siy jak najszybciej poddac pod publiczn'l dyskusjy dokurnent Studiurn uwarunkowan 
i kierunkow zagospodarowania przestrzennego , celem utworzenia dokumentu wyjsciowego 
w kierunku rozwoju Gminy i Miasta Kozieglowy. Zaprosil do publicznej dyskusji nad projektem 
tego dokurnentu. W kontekscie wylo:i:onego studiurn bydziemy przygl'ldac siC; miejscowyrn 
planom, zwlaszcza w kierunku utworzenia strefy gospodarczej na gruntach ponad 50 ha 
w Markowicach ; 



II 

- w Osrodku Kultury w Kozieglowach odbylo Sly wyj'!tkowe widowisko " Zd'!zyc 
z Marzeniami" zorganizowane przez Osrodek Kultury wsp61nie z Uniwersytetem Trzeciego 
Wieku i grupami tanecznymi ; 

- w Urzydzie GiM odbyla siy narada z dyrektorami szk61 na temat realizacj i budzetu i pewnych 
obszar6w zmian organizacyjnych w strukturze poszczeg61nych szk61 i arkuszy organizacyjnych. 
Poinformowal, ze coraz wiycej dzieci i mlodzie:ty rna orzeczenia zwi,!zane z dysfunkcjami ; 

- z Pani,! Dyrektor Osrodka Pomocy Spolecznej i pracownikami S,! na biez'!co w temacie 
pomocy dla os6b potrzebuj,!cych, zwlaszcza w okresie zimy. Prosil, by Radni i Soltysi reagowali 
na potrzeby os6b starszych i samotnych potrzebuj'!cych pomocy i zglaszali takie sytuacje; 

- Gmina przygotowana jest do akcji "Zima" , kt6ra do tej pory dodatkowo nie nadwyryza 
budzetu, Zesp61 Uslug na bieZ<jco reaguje na wystypuj,!ce oblodzenia czy inne sytuacje; 

- w Starostwie Powiatowym w Myszkowie odbyla siy Komisja Bezpieczenstwa, na kt6rej 
poruszano kilka istotnych temat6w w zakresie uldadu komunikacyjnego, sanitamego oraz 
okresu okolo feryjnego dzieci i mlodziezy na terenie powiatu. Na terenie Gminy i Miasta 
Kozieglowy S,! dywry w przedszkolach , dzialaj,! swietlice srodowiskowe; 

- w Urzydzie Gminy i Miasta Kozieglowy odbylo siy pierwsze spotkanie inicjuj,!ce powstanie 
Mlodziezowej Rady Gminy. W spotkaniu uczestniczylo okolo 30 uczni6w ze wszystkich szk61 , 
kt6rzy mieli mozliwosc wypowiedzenia si" w pewnych obszarach dzialania, kt6re moglibysmy 
uwzglydni6 w planach pracy - od Przedszkola po Liceum; 

- subregion cz"stochowski - Stowarzyszenie zostalo zarejestrowane, S'l tylko kwestie 
uzupelnienia pewnych zapis6w Statutu Stowarzyszenia. Sledzimy wolne srodki jakie pozostaly 
do wykorzystania w ramach RIT Subregionu P61nocnego i mamy nadziej", ze b"d'l niewielkie 
srodki z tych dzialail w ramach srodk6w konkursowych przewidziane dla Gminy i Miasta 
Kozieglowy; 

- dokonano zakupu czysci udzial6w nieruchomosci przy ul. Womickiej w Kozieglowach, kt6ra 

jest przez Gmin" wynajmowana; 

- zakonczono i rozliczono inwestycj" sieci wodoci'lgowej w Pustkowiu Lgockim, urealniono 
kwoty i podpisano aneks. Ma nadziejy, ze da nam to impuls do kolejnych projekt6w w ramach 
Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej; 

- odbylo siy Zgromadzenie Zwi1jzku Gmin Juraj skich skupiaj'lcych 39 gmin z dw6ch 
wojew6dztw: sl'lskiego i malopolskiego. Ma nadziejy, ze ten element turystyczno-promocyjny 
naszego subregionu w kontekscie og6lnych zalozen Zwi1jzku Gmin Jurajskich dotknie r6wniez 
Gminy i Miasto Kozieglowy; 
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- 23.12.br. Pan Premier dokonal otwarcia odcinka autostrady ll)cZljcy wc;zel Konopiska z wc;zlem 
p6lnoc, na razie w ograniczonym zakresie ale ma nadziejc;, ze ruch, kt6ry odbywal siC; na DK-l 
bc;dzie ulegal poprawie, poniewaz nastl)pi przekierowanie pojazd6w na nowo oddany odcinek 
autostrady; 

- w pierwszych miesil)cach po nowym roku dokonamy wsp6lnie z samorZljdem Gminy i Miasta 
Kozieglowy analizy, ale i pewnego rodzaju audytu budzetu wszystkich jednostek 
organizacyjnych Gminy. Wsp6Lnie zastanowimy siC; nad wlasciwym zarZljdzaniem srodkami 
publicznymi w kontekscie dochod6w wlasnych jak i wydatk6w. 

Na zakOllczenie swej wypowiedzi Pan Bunnistrz zloZyI zebrany Zyczenia na nadchodZljcy 
2020 rok. 

Ad. pkt 17 

Przewodniczl)ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila informacjc; 0 dzialaniach 
podejmowanych w okresie mic;dzysesyjnym. 
W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 28 listopada 2019 r. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie pOfZljdku obrad bieZl)cej 
zwolanie wsp6lnego posiedzenia Komisj i 
praca nad materialami sesyjnymi. 

Ad. pkt 18 

Radni nie zglaszali pisemnych wniosk6w i interpelacji. 

Ad. pkt 19 

W wolnych wnioskach zabierali glos: 
Radny Pan Antoni Bielecki zapytal 0 rozw6j prac przy planowanej obwodnicy Koziegl6w . 
Zapytal tez najakim etapie jest wniosek w sprawie instalacji fotowoltaicznych dla mieszkaflc6w. 
Pan Bunnistrz wyjasnil, ze przez ostatnie kila miesic;cy wsp6lnie z samorZljdem Gminy i Miasta 
i ZarZljdem Dr6g Wojew6dzkich pracowano nad tematem obwodnicy. Sprawa jest na etapie 
finalnym . Gmina wyslala do Zarzl)du Dr6g Wojew6dzkich i autor6w koncepcji obejscia 
korytarzowego pismo przyjmujl)c przedstawionl) wersjc; jako ostatecznl) , zatwierdzonl) 
i przekonsultowanl) z dwiema niewielkimi korektami. Pierwsza dotyczy przysi61ka Wojslawice 
Male, gdzie proponuje siC; oddaJenie korytarza od budynk6w bl)di zabezpieczenie budynk6w 
instalacjami diwiC;kochlonnymi. Druga korekta dotyczy wc;zla , kt6ry mialby Il)czyc DK 1 
z obwodnicl), gdzie zaproponowano przesunic;cie korytarza w kierunku poludniowym. 
Nastc;pnie Pan Bunnistrz wyjasnil, ze odnosnie projektu wsp6lnego z Gminl) Siewierz nie rna 
Zadnej odpowiedzi. Trwajl) rozmowy z Ministerstwem Inwestycji i Infrastruktury dotyczl)ce 
ewentualnych przesunic;c srodk6w finansowych. Na dzien dzisiejszy Zarzl)d Wojew6dztwa 
Sll)skiego nie podjl)1 jakiejkolwiek decyzji . Jedynym projektem wybranym w ramach srodk6w 
konkursowych jest Zawiercie wraz z szescioma sl)siednimi gminami. 
Pani Przewodniczl)ca zapytala czy Radny jest usatysfakcjonowany z odpowiedzi, a Pan Bielecki 
odpowiedzial , ze tak. 
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Pani Przewodnicz'lca zioZyla zebranym , ich rodzinom oraz wszystkim mieszkailcom Gminy 
i Miasta Kozieglowy Zyczenia na nadchodz'lcy Nowy Rok. 

Ad. pkt 20 

Wobec wyczerpania porzqdku obrad Przewodniczqca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk 
zamknyla obrady cztemastej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegiowy, dziykujqc radnym oraz 
zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 
Na tym obrady cztemastej Sesji zakonczono. 

Protok61 sp~r~zila: 
urszuM· 


